

東華三院·金銀業貿易場·香港保齡球總會慈善保齡球大賽 TWGHs · CGSE · HKTBC Charity Bowling Tournament

「東華三院·金銀業貿易場·香港保齡球總會慈善保齡球大賽」將於2023年1月7日(星期六)假南華體育會保齡球場舉行，活動既為「第二十六屆亞洲保齡球錦標賽」的先導賽事，亦同時為「東華三院何玉清教育心理服務中心」籌募經費，以推行治療選擇性緘默症的社區服務。

選擇性緘默症是焦慮症的一種，其特徵是兒童在特定的社交場合（如學校）中無法說話。

我們深盼閣下慷慨支持，踴躍捐款出任大會贊助人或與親朋組隊參與賽事，體驗保齡球運動的樂趣之餘，亦為慈善出力。東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政開支，確保公眾善款全數撥用於本院服務。

祈請大家踴躍參與，與我們攜手支持患有選擇性緘默症的兒童，協助他們建立健康及良好的社交生活。

"TWGHs · CGSE · HKTBC Charity Bowling Tournament", being the lead-in programme of the "26th Asian Tenpin Bowling Championships", will be held on 7 January 2023 (Saturday) at the South China Athletic Association Bowling Centre to raise funds for the "TWGHs Ho Yuk Ching Educational Psychology Service Centre" to implement a community service for the children and their families suffering from selective mutism.

Selective Mutism is an anxiety disorder characterized by a child's inability to speak and communicate in specific social settings, such as school.

We earnestly ask for your support to be one of our patrons or form teams with family and friends to participate in this Charity Tournament. All direct expenses of the event have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsor of the event and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure that all public donations will go directly to our services.

We look forward to your participation! Please join us to support the children suffering from selective mutism to build a healthy and positive social life.

(蔡加怡)
籌委會主席暨東華三院第五副主席
(CHOI Ka Yee, Crystal)
Organizing Committee Chairman
cum 5th Vice-Chairman, Board of Directors

(馬清揚)
東華三院主席
(MA Ching Yeung, Philip)
Chairman,
Board of Directors

籌委會委員
Organizing
Committee Members

· 曾慶棠副主席 Mr. TSENG Hing Yip, York, 4th Vice-Chairman
· 楊燕芝總理 Ms. Jennifer YEUNG, Director
· 張業維總理 Mr. CHEUNG Yip Wai, Daniel, Director
· 陳智豪總理 Mr. CHAN Chi Ho, Allen, Director

· 吳鄭雅瑜總理 Mrs. NG CHENG Nga Yu, Emmi, Director
· 伍怡總理 Mr. Jonathan NG, Director
· 麥菁芮總理 Ms. MAK Ching Yui, Matching, Director